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Interpellation från Sverigedemokraterna 
 
 
Till ansvarigt kommunalråd/ordförande 
 
Det har återigen klottrats och vandaliserats i Bomhus centrum. Otryggheten ökar och 
människor i området blir oroade över att röra sig ute under kvällstid, men hos många finns 
även en generell oro att röra sig i området under dagtid. Det får såklart vidare effekter när 
hälsa, handel och restaurangnäring också kan påverkas av att färre personer törs röra sig i en 
av våra största stadsdelar. 
 
Sverigedemokraterna har länge föreslagit kamerabevakning för att öka tryggheten i Gävle 
kommun. Det handlar inte bara om Bomhus utan att bygga en kedja av kameror för att 
förhindra att brottsligheten rör sig mellan stadsdelarna och bara flyttar oro från ett ställe till 
ett annat. Men Gävle kommun måste också påbörja sitt arbete ordentligt, särskilt då 
riksdagen gett kommunerna ett större ansvar för det brottsförebyggande arbetet.
  
Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 
kommunalråd/ordförande: 
 
1. Vilka förberedelser har skett för att möjliggöra kamerabevakning i Bomhus centrum 
och/eller Bomhus med omnejd? 
 
2. Om inga förberedelser har skett, kommer du som ansvarigt kommunalråd/ordförande att 
ta initiativ för att möjliggöra kamerabevakning i stadsdelen Bomhus, antingen brett eller på 
specifika platser? 
 
3. Har behoven av kamerabevakning i Bomhus centrum förts fram till Polismyndigheten för 
att de ska kunna överväga egna insatser utifrån kommunala önskemål? 
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